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Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt

La Regidoria de Turisme i el sector de la restauració
del municipi organitzen una nova edició de les

Jornades Gastronòmiques de la Patata, que enguany
se celebraran del 8 de maig al 8 de juny.

Les jornades arriben a la seva quarta edició
precedides per l’èxit de les anteriors i, en aquesta
ocasió, hi participen set establiments locals que

idearan els plats més originals i apetitosos elaborats
amb l’ingredient estrella, la patata.
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Ja estan aquí les Jornades
Gastronòmiques de la Patata

oferiran els establiments participants. Enguany, la
presentació de les jornades anirà a càrrec del
reconegut meteoròleg Dani Ramírez.
En el transcurs de l’acte també es presentarà la
nova guia de recursos feta per les Biblioteques
Municipals del Maresme, que aquest any està
dedicada a la cuina. A la guia, Sant Vicenç està
representat pel restaurant del Golf, El Swing, amb
una proposta ben apetitosa: patates amb
cansalada confitada.
Les Jornades Gastronòmiques de la Patata van
néixer el 2011 amb l’objectiu de potenciar i
dinamitzar el sector de la restauració al municipi,
donar un valor afegir a la gastronomia local i crear
un nou atractiu turístic que incrementés el nombre
de visitants. Per portar-les a terme, la Regidoria
de Turisme i l’Ajuntament han comptat amb la
col·laboració de la Diputació de Barcelona.

La patata és la protagonista d'aquestes jornades
per ser un producte molt arrelat a la història de
Sant Vicenç. A més, les seves propietats nutritives
i alimentàries fan que sigui un producte de
proximitat amb un gran ventall de possibilitats
gastronòmiques dins de la cuina mediterrània.
Els cuiners i les cuineres dels set establiments
participants han creat, per a introduir als seus
menús durant un mes, plats elaborats amb
l’ingredient estrella tant suggerents com patata i
cansalada confitada a l’oli de romaní amb un toc
de melmelada de tomàquet, patata a les tres
textures o timbal de patates reixa amb espinacs a
la crema i encenalls de pernil, entre altres.
El tret de sortida de les 4s Jornades Gastronòmiques
de la Patata tindrà lloc el dijous, 8 de maig, a les
7 de la tarda al Centre Cívic El Gorg, on es podran
degustar les diverses propostes culinàries que
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Teràpia assistida amb cavalls per ajudar a joves amb problemes d'apadtació

La  Regidoria de Medi Ambient
ha enllestit la instal·lació de
tancaments de fusta als voltants
de dos nous punts de recollida
de residus del municipi amb
l’objectiu de millorar l’aspecte i
la neteja d'aquestes àrees, i
reduir l’impacte visual dels
contenidors.

Una delegació santvicentina, formada pel regidor
d’Urbanisme, Enric Miralles, i el cap d’Informàtica, Miquel
Rodríguez, es desplaçaran a Madrid per participar en el
congrés que l’Associació @asLAN celebra els dies 23 i
24 d’abril per presentar els projectes finalistes dels
premis que convoca anualment per reconèixer les
experiències d’èxit de l’administració en l’aplicació i ús
de les noves tecnologies, així com l’esforç dels
responsables que les han liderat.
En aquesta sisena edició dels guardons s’hi han presentat
45 projectes de 31 empreses i organismes. Se n’han
seleccionat 24 finalistes, entre els quals hi figura, en la
categoria d’administració local-infraestructures, l’Ajuntament

Representació santvicentina al Premis @sLAN 2014

Més millores a les àrees de contenidors i descomptes pels veïns que reciclen
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El projecte, coordinat pels Serveis Socials de Base, consisteix en oferir
una teràpia assistida amb cavalls a joves d’entre 12 i 15 anys del municipi
amb l’objectiu d’aprofitar la relació amb el cavall per a ajudar-los a superar
els seus problemes d’adaptació social i prevenir situacions de risc.
El programa d’equinoteràpia neix de la necessitat detectada pels Serveis
Socials de Base, centre educatiu, Policia Local i des de l’àmbit de la
Salut, de donar una resposta terapèutica alternativa a aquests nois i
noies que es mostren reticents a rebre suport terapèutic.
El treball amb els joves que participen en aquest projecte es durà a

terme entre els mesos d’abril i juny. Un cop a la setmana, en sessions grupals de 2 hores, els nois/es realitzaran a
l’Hípica Clarà d’Argentona un seguit d’activitats, conduïdes per dos terapeutes, on els cavalls, l’entorn natural i la cooperació
del grup, seran les eines de treball. L’Espai d’Atenció Psicològica (ESIJ) del municipi participarà en aquest procés terapèutic
realitzant un seguiment i, si fos necessari, portant a terme una intervenció posterior.
Paral·lelament, des dels Serveis Socials de Base es complementarà aquesta teràpia portant a terme un seguiment de tot el
projecte i donant suport social tant al noi/a com a les seves famílies.
L'equip de govern ha sol·licitat una subvenció de 1.300 euros per cofinançar aquesta actuació que té un cost de 1.600 euros.

de Sant Vicenç de Montalt i la seva xarxa de telecomunicacions Wimax per serveis IP de Banda Ampla i seguretat municipal.
Els ajuntaments de València i Ermua són els altres dos finalistes d’aquesta categoria, que premia la implantació de projectes
municipals que afavoreixin l’estalvi de costos i la millora de l’eficiència.
Els premis es lliuraran la nit del 23 d’abril i la delegació santvicentina ha estat convidada per l’organització a presentar el seu
projecte davant els participants al congrés en les taules rodones que se celebraran el dia 24.
El projecte de la Xarxa Wimax Municipal està liderat pel departament d’Informàtica i es va a començar a desenvolupar quan Enric
Miralles estava al capdavant de la Regidoria de Noves Tecnologies, dirigida actualment per Xavier Sandoval.  Per la seva banda, les
empreses Sintelec i Alphanet s’han ocupat de subministrar la tecnologia necessària per a implantar el projecte.

Les àrees sobre les quals s’hi ha actuat són la de la riera de Torrentbó i la de  l’Av.
del Regadiu-C/ del Forn. El cost de l'actuació ha estat assumit per l’empresa
que gestiona el servei de recollida de residus, com a mesura de millora
ambiental contemplada en el contracte que regeix la seva contractació.
Fins al moment, ja s’han instal·lat tancaments en un total de 32 àrees i al llarg
d’aquest any es continuaran executant noves actuacions amb l’objectiu que
progressivament  tots els punts de recollida del poble quedin tancats amb fusta.

Enguany, 648 famílies han pagat
més barat el rebut de la taxa

d’escombraries, en haver fet ús
de les deixalleries de les 3 Viles

durant el 2013.
El número de famílies que s’han

beneficiat dels descomptes que aplica
l’Ajuntament  ha augmentat en un
27,3% respecte de l'any anterior.

Tanmateix, el número de visites a les
deixalleries també ha registrat un

increment del 5,3% en el darrer any.
Actualment, prop de 900 famílies de
Sant Vicenç fan ús d'aquest servei.
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El Ple ordinari de març

maig 2014

El Ple ordinari del mes de març es va celebrar el  dijous dia 27, a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, i s’hi van tractar
els punts següents:

La tribuna política de Sant Vicenç
L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt  no es fa responsable de les informacions i opinions que siguin emeses per

les diferents forces amb representació municipal a l’espai "La tribuna política de Sant Vicenç".

San Vicenç
de Montalt

Esquerra+Entesa
sempre hem defensat
un model de butlletí
obert a tots els
ciutadans i Entitats,
contraris a la utilització
partidista d’un
mitjà públic (que
paguem tots els
santvicentins)
per convertir-lo en una
tribuna de partits o en
un aparell propagandístic
de l’alcalde, sense
respectar els criteris
d’objectivitat
i rigor informatiu.
Aquest no és el lloc.
Per això ens neguem
a utilitzar aquest espai.
Per a més informació
podeu entrar
al nostre bloc:
www.svmesquerra.com

En Jaume Arcos ha
confirmat que es
presenta a les primàries
de 9SV i que comença la
recollida d’avals.
Ha enviat una carta a tots
els militants manifestant
que "aquestes primàries
són el primer pas, pel
maig del 2015, poder
escollir entre
l’immobilisme actual o el
dinamisme del canvi,
entre les solucions
previsibles o les
innovadores, entre la
fatiga o l’energia".
La recollida d’avals
finalitza el 16 de maig.
Per ser candidat no és
necessari ser militant.
A la web www.nousv.com
teniu tota la informació
del procés.

A la regidoria de
Benestar Social
estem treballant dos
convenis: un amb
Creu Roja i l’altre
amb SOREA per
ampliar l’atenció
social a les persones
més necessitades.
Les negociacions
evolucionen a bon
ritme i esperem
poder-los començar a
aplicar en breu.
Des del PSC centrem
la nostra
responsabilitat
municipal en intentar
millorar la qualitat
de vida dels
santvicentins i
santvicentines,
aquest és l’ADN del
socialisme.

L’agrupació local de CiU a
Sant Vicenç de Montalt
hem estrenat pàgina web.
www.ciu.cat/svmontalt
vol ser un espai de
comunicació i una finestra
oberta a tots els
santvicentines i les
santvicentines, i us
convidem a visitar-la per a
mantenir-vos informats i
aclarir dubtes.
Volem explicar-vos les
coses clares, tal i com
són, i el que no farem
és llençar la pedra i
amagar la mà, publicant
notícies esbiaixades i
escampant rumors
interessats que, sobretot,
perjudiquen al poble.
D’això, ja se’n ocupen
uns altres que creuen que
en política tot s’hi val.

Manifestem el nostre
acord amb
l’Ajuntament de Sant
Vicenç de Montalt
perquè es presenti a
concurs  d’idees el
projecte de
remodelació del
Parc dels Germans
Gabrielistes,
tot i que nosaltres
vam presentar
una proposta
al darrer any.
Creiem que l’objectiu
és buscar solucions
de gestió,
manteniment, ús,
control i conservació
de l’espai lúdic. Sent
la finalitat del concurs
la participació de la
gent i no l’adjudicació
del contracte.

  Moció, presentada per 9 SV, per proposar un abonament mensual per a l'ús de la piscina del Sorli Sport: es desestima per
majoria absoluta amb 7 vots en contra de CiU (6) i PSC (1), i 6 vots a favor de 9 SV (4), PP (1) i Esquerra-Entesa (1).

  Recuperació del nínxol número 175 B: s'aprova per unanimitat.
  Nomenament representant del PSC a comissions i consells: s'aprova per unanimitat.
  Donar compte de l'aprovavió per part de la Junta de Govern Local de la modificació de l'Ordenança 22 (Preu públic de l'escola

bressol): el Ple es dóna per assabentat.
  Adjudicació del contracte del servei de manteniment de l'enllumenat públic i semafòric: s'aprova per majoria absoluta amb

     11 vots a favor de CiU (6), 9 SV (4) i PSC (1), i 2 abstencions del PP (1) i Esquerra-Entesa (1).
  Aprovació del projecte per a la instal·lació de bancs i jocs infantils a la platja: s'aprova per unanimitat.
  Exempció de taxes per la instal·lació de grues en les obres de construcció del nou institut: s'aprova per unanimitat.

  Moció, presentada per 9 SV, PP i Esquerra-Entesa, per reclamar els deutes de la Generalitat de Catalunya amb
l'Ajuntament: es desestima per majoria absoluta amb 7 vots en contra de CiU (6) i PSC (1), i 6 vots a favor de 9 SV (4),
PP (1) i Esquera-Entesa (1).

  Moció, presentada per CiU i PSC, per reclamar els deutes de la Generalitat de Catalunya amb l'Ajuntament: s'aprova per
majoria absoluta amb 7 vots a favor de CiU (6) i PSC (1), i 6 vots en contra de 9 SV (4), PP (1) i Esquera-Entesa (1).

  Moció, presentada per 9 SV, PP i Esquerra-Entesa, per al control de l'execució de les mocions i propostes ja aprovades pel
Ple: es desestima per majoria absoluta amb 7 vots en contra de CiU (6) i PSC (1), i 6 vots a favor de 9 SV (4), PP (1) i
Esquerra-Entesa (1).

  Pròrroga del Pla Local de Joventut: s'aprova per unanimitat.

  Proposta, presentada per 9 SV, per sol·licitar la signatura d'un conveni de col·laboració entre SOREA i l'Ajuntament que
reguli l'aplicació d'un fons de solidaritat que eximieixi o bonifiqui, a criteri dels Serveis Socials Municipals, el pagament
de la factura de l'aigua a aquelles persones que no puguin fer-hi front: es desestima per majoria absoluta amb 7 vots
en contra de CiU (6) i PSC (1), i 6 vots a favor de 9 SV (4), PP (1) i Esquerra-Entesa (1).

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○



www.svmontalt.cat

Miquel Àngel Martínez i Camarasa
Alcalde de Sant Vicenç de Montalt

La remodelació del Ps. Marítim, objectiu del govern municipal
El passat mes d’abril, l’alcalde es va reunir
amb la cap de la Demarcació de Costes,
Maria Toledano, per parlar de temes
relacionats amb el desenvolupament de la
façana litoral i de la remodelació del passeig
marítim santvicentí.
La reunió va servir perquè l’alcalde li
transmetés a la cap de la Demarcació la
importància que té aquest projecte pel
desenvolupament del municipi, incidint
en la necessitat de cercar l’equilibri entre
els usos que conflueixen en aquesta zona,

Vetllant per la salubritat i la sanitat de les obres a mig fer
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L’Ajuntament continua endavant amb els
requeriments formals a les empreses
promotores que, a causa de la fallida o
de la situació de concurs de creditors,
han deixat edificis a mig construir al
municipi per tal que procedeixen a
netejar-los i tancar-los i evitar així els
problemes de deixadesa, falta de
salubritat i possibles ocupacions il·legals.
Tot i que, davant aquestes situacions
les administracions municipals tenen
una escassa capacitat d'actuació i es
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El proper 31 de maig tindrem
a l’Av. Toni Sors la 5a Mostra
d’Entitats de Sant Vicenç de
Montalt. És un dia esperat per
les associacions, doncs
constitueix un important
aparador per donar a conèixer
els seus projectes i realitzar
tot tipus d’activitats
informatives, culturals, festives
o lúdiques.
Podríem dir que Sant Vicenç,
amb un cens de poc més de
6.000 habitants, és un poble
petit, però el que veritablement
engrandeix i fa bategar a un
poble és la seva gent.
I Sant Vicenç té el privilegi
de comptar amb un teixit
associatiu ric i plural, amb un
nexe en comú: el nostre poble.
Aquest és el nostre motor,
aquesta és la nostra força.
Que les persones
mantinguem aquest motor
en marxa ens donarà vida
a tots nosaltres.
Com a alcalde m’enorgulleix
dir, allà on vaig,  que visc en
un poble que es manté viu
gràcies a les entitats.
Un poble que té un gran
potencial, però, sobretot,
unes persones que estimem
el nostre poble i que tenim el
sentiment de ser santvicentins
i santvicentines. Un sentiment
que ens impulsa a batallar per
tenir un poble actiu.
Gràcies a les associacions i
als ciutadans i ciutadanes
compromesos que esmercen
temps, esforços i il·lusió, es
mantenen tradicions, records,
celebracions, es conserva,
preserva o millora l’entorn, i
d’això, tothom en gaudeix.
Estic segur que enguany, tots i
totes tornarem a demostrar la
nostra complicitat amb les
entitats del poble, assistint a
una Mostra que, com al poble,
l’hem de fer bategar plegats.
.

Calendari de preinscripció per a la bressola curs 2014-2015

troben amb moltes dificultats per identificar i localitzar els nous propietaris dels solars i edificis
abandonats, que habitualment són entitats financeres, recentment l’Ajuntament ha aconseguit que el
nou propietari d’una d’aquestes edificacions netegi i tanqui el solar, evitant la degradació de l’entorn i
les molèsties als veïns.
Aquest procés és el mateix que, en el seu dia, es va iniciar amb la promoció abandonada del camí del Padró.
Però, en aquest cas les dificultats per exigir a la propietat l’execució de les corresponents actuacions s'han
vist agreujades pel llarg període transcorregut entre l’abandonament de l’obra per part del promotor, que va
entrar en situació de concurs, i la seva definitiva assignació en propietat a una entitat financera.
Tanmateix, l’Ajuntament continua endavant amb el procés formal per exigir al nou propietari que executi
les actuacions necessàries per desocupar les vivendes i netejar i tancar les edificacions.

impulsant-ne de nous i millorant i dignificant els serveis ja existents.
Durant la reunió, Maria Toledano es va mostrat molt oberta i receptiva a les necessitats plantejades per
l’alcalde i li va indicar les actuacions a emprendre de manera coordinada entre totes les administracions
implicades, és a dir, la Demarcació de Costes, la Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament.

Presentació sol·licituds: del 5 al 18 de maig
Publicació llistes del barem: 27 de maig

Sorteig del número de desempat: 28 de maig
Termini per presentar reclamacions: 28, 29 i 30 de maig

Publicació llistes d'admesos: 5 de juny
Període matriculació: del 10 al 13 de juny

Recollida d'impresos  i presentació de documentació a l'AJuntament
 + info: www.svmontalt.cat
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Millorant la seguretat dels vianants
El passat 23 d’abril es van iniciar les obres per millorar l’accessibilitat i la
seguretat vial a la rotonda del Turó del Sol. Aquest giratori s’utilitza com a
itinerari d’accés dels escolars als centres educatius, ubicats al camí del
Padró, però no disposa de passos de vianants ni de vorera, i aquesta actuació
servirà per habilitar un itinerari que garanteixi la seguretat dels vianants.
L’elaboració del projecte i l’execució de l’obra han anat a càrrec de la Diputació
de Barcelona, titular de la via, i el manteniment posterior recaurà en els
ajuntaments de Sant Vicenç de Montalt i Caldes d’Estrac.


